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SLOVO STAROSTY
Vážení spoluobčané, obracím se na Vás poprvé ze stránek 
našeho nového zpravodaje – Dobřenického čtvrt(let)níku. 
Rozhodli jsme se čtyřikrát do roka Vás informovat nejen  
o činnosti obce a obecního úřadu, ale i o činnosti mateřské 
školy, dobrovolných hasičů a dalších sdružení a firem 
působících na území obce, zkrátka o životě v naší obci. Ze  
Čtvrtníku se dozvíte o akcích, které v Dobřenicích proběhly, 
probíhají a které připravujeme. Budeme Vás seznamovat se 
zajímavostmi týkajícími se současnosti i historie obce. Nebu-
dou chybět ani informace o sportovních a kulturních aktivi-
tách v obci a samozřejmě i o jejím rozvoji.
Z činností obce bych Vás chtěl na prvním místě informovat 
o stavu hospodaření obce, kdy se nám oba předchozí roky 
podařilo hospodařit s přebytkem, který zároveň s úsporami 
minulých let využijeme především na investiční akce, hlavně 

pak na přestavbu budovy bývalé základní školy. Uspořené 
prostředky se nám navíc podařilo zhodnotit založením 
spořícího účtu bezprostředně po nástupu do vedení obce.
Rozpočet na rok 2025 byl schválen zastupitelstvem v listo-
padu 2024 jako schodkový, protože již počítáme s výdaji na 
investiční akce, o kterých se dozvíte dále v článku a v dalších 
vydáních našeho Čtvrtníku. U většiny plánovaných akcí 
budeme žádat o poskytnutí dotací, které nám pak následně 
pomohou vylepšit bilanci hospodářského roku.
Přeji vám příjemné čtení našeho zpravodaje, budeme vás na-
dále informovat o všech akcích nejen touto formou, ale i pro- 
střednictvím webových stránek naší obce a Facebooku obce. 
Budeme rádi, když se jich budete v hojném počtu účastnit, 
děláme je především pro vás.

Děkuji Tomáš Sýkora

Zpravodaj Obecního zastupitelstva    2025/01

Započaly přípravné práce na zajištění podkladů pro rekon-
strukci bývalé základní školy. Na jednání zastupitelstva dne 
3. února byla schválena projekční kancelář ARN studio, 
spol. s r.o., která vypracuje studii stavebních úprav a návrh 
dispozičního řešení bývalé základní školy pro nový účel vy-
užití na multifunkční objekt. Předpokládané náklady (včetně 
DPH) na rekonstrukci stavby jsme si stanovili 30 mil. Kč.
Vzhledem k tomu, že se bude jednat o nejdůležitější  
a současně i nejnákladnější investici, kterou bude obec zajišťo-
vat, předcházelo tomuto schválení složité hledání nejvhod-

nějšího postupu. Nejprve jsme jednali s více projektovými 
kancelářemi za účelem zjištění jejich ideového názoru na 
možné řešení rekonstrukce bývalé školy. Před rozhodnutím, 
jaký postup při zadání studie zvolit, jsme si zajistili i názor 
právní kanceláře. Za cíl studie jsme si stanovili zajištění pod-
kladů pro maximálně hospodárné, účelné a efektivní využití 
bývalé základní školy včetně návrhu vzhledu fasády, která 
bude respektovat vzhled okolí. Sousední stavbou je památkově 
chráněná stavba fary, přes ulici je památkově chráněný kostel 
sv. Klimenta, součástí památkové ochrany jsou i hospodářské 
budovy areálu zámku-konírny a brána dvora. 
V multifunkčním objektu by měl být obecní úřad, knihov-
na, společenský sál se zázemím a s využitím také pro cvičení, 
klubovna pro zájmové kroužky dětí i seniorů, dílna pro záj- 
mové kroužky dětí, služby (kadeřnictví, pedikúra). Objekt 
bude řešen jako bezbariérový a jednotlivá podlaží budou 
propojena výtahem a schodištěm, využitý bude i stávající 
půdní prostor. Lhůta pro vypracování studie je dle uzavřené 
smlouvy s projekční kanceláří 6 měsíců. O stavu získávání 
podkladů pro rekonstrukci Vás budeme průběžně informovat 
na stránkách našeho Čtvrtníku. 

Libuše Šimáková 

REKONSTRUKCE BÝVALÉ ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
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RESTAUROVÁNÍ KŘÍŽE PŘED BÝVALOU  
ZÁKLADNÍ ŠKOLOU A KŘÍŽE U DOBŘENICKÝCH LIP

Rozhodli jsme se v letošním roce započít s obnovou sakrál-
ních staveb na území obce. Kříž před bývalou základ-
ní školou i kříž u Dobřenických lip nejsou památkově 
chráněny, ale považujeme je za objekty dobřenického kul-
turního dědictví s historickou a uměleckou hodnotou.  
Vybraný uchazeč o obnovu těchto křížů splňuje kvalifikační 
oprávnění, je držitelem licence k restaurování kulturních 

památek, což je garance odbornosti i kvality provedení  
obnovy křížů. Na obnovu sakrálních staveb byla Mi- 
nisterstvem zemědělství vypsána dotace a náš záměr ob-
novy křížů byl do dotačního programu zahrnut. Dobřeni- 
cké lípy, u níž se jeden z obnovovaných křížů nachází, 
jsou památné stromy, proto jsme požádali o jejich 
ošetření Magistrát města Hradec Králové, odbor život-
ního prostředí. Odbor životního prostředí provedl místní 
šetření, ze kterého vyplynulo, že zdravotní stav památ-
ných stromů se výrazně zhoršil. V březnu odbor zadá 
pěstební ošetření lip spočívající v jejich dočasném zabez-
pečení a během roku 2025 zahájí jejich odhlášení z evi- 
dence památných stromů. Odbor životního prostředí  
doporučuje stromy na podzim odstranit, opravený kruci-
fix ponechat na stávajícím místě a vysadit u něj dvě nové 
lípy. Z důvodů provozní bezpečnosti s ohledem na výrazně 
narušenou biomechanickou stabilitu stromů zajistila obec 
přemístění stolu s lavicemi mimo obvod koruny stromů. 
O dalším postupu ve věci Dobřenických lip Vás budeme 
průběžně informovat. 

Libuše Šimáková

V letošním roce máme v plánu realizovat nové multifunkční 
hřiště s umělým povrchem. Toto hřiště bude umístěno ve-
dle fotbalového hřiště v místě stávajícího antukového hřiště 
pro volejbal. Na hřišti bude možno provozovat volejbal, 
basketbal, nohejbal a malou kopanou. Před vstupem na 
hřiště bude zpevněná plocha s lavičkami pro přezouvání 
a stojany na kola. Pro stavbu oplocení multifunkčního 
hřiště bylo požádáno o stavební povolení a v současné době 
probíhají práce na zajištění dodavatele stavby. 

Libuše Šimáková

MULTIFUNKČNÍ HŘIŠTĚ S UMĚLÝM POVRCHEM
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V letošním roce plánujeme rekonstrukci chodníků u by-
tových domů. Realizace bude probíhat postupně u jednot-
livých bytovek, neboť je nutno přihlédnout ke skutečnosti, 
že bytovky se budou zateplovat, a rekonstrukce chodníku 
proběhne až po realizaci zateplení. Dále bude provedena 

rekonstrukce a rozšíření zpevněných ploch pro umístění 
popelnic na směsný komunální odpad a pro kontejnery na 
papír a plast včetně oplocení těchto ploch.  

Libuše Šimáková 

V loňském roce byly na objektu zdravotního střediska  
a šaten na fotbalovém hřišti instalovány fotovoltaické 
panely, na fotbalovém hřišti byl vybudován závlahový 
systém, jako další prvek dětského hřiště byl postaven  
altán. Betonový stůl pro stolní tenis, který byl v místě 
nově umístěného altánu, byl demontován a bude osa-

zen po dokončení multifunkčního hřiště v jeho blízkosti.  
U nového chodníku u nádraží budou ještě provedeny 
úpravy terénu podél chodníku a oseta tráva. V mateřské 
škole byla rekonstruována výdejna jídel včetně jejího vyba- 
vení. Na stavbu chodníku, na instalaci fotovoltaiky  
a na rekonstrukci výdejny jídel obdrží obec dotace. 
Obec získala do svého majetku nově vybudovanou pol-
ní cestu, kterou realizoval Státní pozemkový úřad pro 
zpřístupnění zemědělsky obhospodařovaných pozemků  
v délce 0,426 km. Připojení této cesty na místní komu-
nikace, které investovala obec, nedokončil dodavatel 
v termínu uvedeném ve smlouvě. Dokončení připojení 
místních komunikaci závisí na zahájení provozu výrobce 
teplých obalovaných směsí. Nedodržení termínu je ve  
smlouvě pod sankcí.  

Libuše Šimáková 

CO CHCEME DÁLE REALIZOVAT

CO JSME REALIZOVALI MINULÝ ROK

V letošním roce budeme připravovat rekonstrukci nové 
ulice. Jako první budeme vybírat projektanta pro vyho-
tovení dokumentace. Výškopis nové ulice máme již zpra-
covaný. Předpokládáme, že by projekt byl v letošním roce 
vyhotoven a že by bylo možno požádat o stavební povolení. 
Obdobná situace je i v případě rekonstrukce dešťové kana- 

lizace v ulici směřující k drůbežárně, která je v havarijním 
stavu. Po výběru projektanta a zpracování projektové doku-
mentace budeme žádat o stavební povolení.  

Libuše Šimáková

CO BUDEME PŘIPRAVOVAT



Dobřenický čtvrt(let)ník   2025/01  4

„Čtení je příjemná záliba, která nás doprovází po celý život  
a kterou můžeme sdílet se svými blízkými“.  
Dobřenická knihovna, které se přezdívá sluníčková (interiér 
zdobí sluníčka z keramiky, látky a dalších materiálů), má ne-
jen mnohaletou tradici, ale i zajímavý příběh ze své histo-
rie. V roce 1940 obyvatelé Dobřenic schovali a tím pádem  
i zachránili knihy, které měly být pod tíhou tehdejší politické 

situace zničeny. Dnes již nemusí místní zachraňovat žádné 
knihy, neboť knihovna zdárně funguje od roku 1913 s vstříc-
nou podporou zastupitelstva. Knihovna postupně oslavila 
85, 90, 100, 105 výročí knihovny. Oslavu 110 výročí bohužel 
zhatila epidemie covidu. Čtenářům je k dispozici oddělení 
pro dospělé, dětské, z časopisů Kreativ i starší vydání Domov 
a Praktická žena.  
Knihovna se zapojuje i do spolupráce knihoven mikrore-
gionu Urbanická brázda.  
Používá knihovní regionální systém Tritius REKS Knihovny 
města Hradce Králové. Pravidelně se zúčastňuje akce Březen 
měsíc čtenářů a Týden knihoven.  
V roce 2025 Svaz knihovníků a informačních pracovníků 
ČR vyhlašuje již šestnáctý ročník akce Březen – měsíc 
čtenářů s mottem Knihovna je dobré místo pro: půjčování 
knih a časopisů, získávání informací, čtení a studium, set-
kávání, odpočinek, tvořivost, dobrodružství, budoucnost. 
Naše knihovna se do akcí pro čtenáře během března zapo-
jí vyhlášením Nejlepšího čtenáře knihovny a Seznámením  
s knihovnou pro děti Mateřské školy.  
Středisková knihovna poskytuje do knihovny 2x ročně 
výměnný soubor knih pro děti a dospělé čtenáře.  
Přijďte se nejen podívat, ale i přihlásit. Srdečně vás zveme. 
Informace a podrobnosti o dění v knihovně najdete na 
adrese: https://dobrenice.webk.cz/ 

Dáša Kolářová – knihovnice 

Dne 8. března se uskutečnilo na obecním úřadě pod  
vedením lektorky Lenky Kremličkové tvoření jarních de-
korací s velikonoční tématikou. Při tomto setkání byla 
zúčastněným dobřenickým ženám u příležitosti MDŽ 
předsedou sportovní a kulturní komise panem Janem  

Veselým předána po-
zornost v podobě petr- 
klíče. Obecní úřad zajis-
til i drobné občerstvení 
v podobě kávy, čaje a zá- 
kusku. Tvoření se zúčast-
nily i děti s maminkami.  
S dekoracemi vytvoře- 
nými zejména z přírod-
ních materiálů byly všich- 
ni zúčastnění velmi spo- 
kojení. Řada z nich využi-
la příležitost a zakoupila 
si i dekorace, které vyt-
vořila lektorka.  
 

Libuše Šimáková

KNIHOVNA

JARNÍ TVOŘENÍ S VELIKONOČNÍ TÉMATIKOU 
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Plesovou sezónu v restauraci U Nosků zahájil ples pod 
patronací fotbalového klubu AFK Dobřenice. Na ples 
zavítalo podle odhadů osmdesát lidí. Velkým lákadlem 
večera byla tombola a její hlavní cena šunka s kostí o váze 
10 kg. Poděkování patří hlavnímu organizátorovi večera 
předsedovi AFK Dobřenice Janu Veselému. Dalším ple-
sem v restauraci U Nosků byl ples Obce Syrovátka, který 
se těšil velkému zájmu a podle odhadu jej navštívilo 120 
lidí zejména ze Syrovátky. Posledním plesem v restauraci 
U Nosků byl ples Dobrovolných hasičů Dobřenice, který 
má v obci svou tradici a je velmi oblíben. Podle odhadu se 
přišlo pobavit a zatančit asi 80 lidí. Tombola byla bohatá  
a její hlavní cena daněk jistě výherce potěšila. 

Libuše Šimáková

Dobřenickou oběť povstání z roku 1775 připomene pamětní 
deska.
Po třicetileté válce byla v českých zemích omezena osobní 
práva poddaných, kteří se bez povolení vrchnosti nesměli 
svobodně stěhovat, vdávat a ženit, dávat děti na studia nebo 
do učení řemeslům. Zvyšující se požadavky na bezplatnou 
robotní práci vedly k tomu, že naši předkové pracovali pro 
vrchnost zdarma až šest dní v týdnu od východu do západu 
slunce, takže na práci na svých polích jim často zbývaly jen 
neděle a svátky nebo noci. 
Kromě toho museli poddaní odvádět různé peněžní či 
naturální dávky a odváděli také daně státu, ze kterých byla 
placena např. armáda a státní aparát. To vše, doprovázeno 
násilnou rekatolizací, znamenalo nesnesitelnou zátěž. Ačko-
liv panovník zasáhl do vztahu mezi poddanými a vrchnostmi 
v letech 1680, 1717 a 1738 robotními patenty, ke skutečnému 
zlepšení nedošlo. Situace byla mimořádně vážná, protože 
v případě neúrody byli poddaní decimováni katastrofálními 
hladomory, jako například v letech 1770–1772. 
Dalšímu zhoršování svého postavení museli poddaní v záj- 
mu zachování životů čelit. Od mírnějších forem, jakými byly 
robotní stávky, které zpravidla nevedly ke zlepšení poměrů, 
přešli nakonec k otevřenému povstání. To zasáhlo v březnu 
1775 především oblast severovýchodních Čech a nevyhnulo 
se ani Dobřenicím, které tehdy patřily Václavu Petrovi svo-
bodnému pánovi Dobřenskému z Dobřenic. Dne 20. března 
1775 vtrhlo asi 300 vzbouřených poddaných z okolí Hradce 
Králové do Dobřenic a násilně si vymohli na vrchnostenském 
správci Josefu Reichlovi písemné prohlášení, že nebude pod 
ztrátou cti a reputace nikoho nutit k robotě. Poté odešli do 
Kratonoh, kde si vynutili podobné prohlášení. 
Ve čtvrtek 23. března kolem osmé hodiny večerní přišlo do 
Dobřenic opět nesčetné množství povstalců. Vnikli do sídla 

vrchnostenského správce, požadovali peníze a přinutili ho 
hrozbami k vydání vrchnostenské pokladny. Když však zjis-
tili, že je prázdná, musel se správce spasit útěkem. Násled-
ně zámek vyrabovali a zpustošili. Vnikli také do kostela  
sv. Klimenta, kde z kostelní pokladny uloupili stříbrné  
ciborium, které jim však z rukou vyrvali dobřeničtí sousedé 
Matěj Větrovský a Jan Beneš, kteří jej přinesli na faru  
a předali faráři Josefu Františku Olivovi. 
K povstalcům se připojili také dobřeničtí poddaní – něk-
teří ze své vůle, jiní k tomu byli donuceni v rámci zacho-
vání jednoty pohrůžkami – a společně pak táhli k Chlumci 
nad Cidlinou. Hlavním cílem povstalců byla sice Praha, ale  
u Chlumce nad Cidlinou bylo jejich tažení ve dnech 24.  
a 26. března 1775 rozehnáno vojskem. Přesný počet obětí 
těchto střetů není znám, ale odhaduje se, že je zaplatilo 
životem 13 nebo 14 povstalců. Protože biskupská konzistoř 
rozhodla, že povstalci nemají právo být řádně pochováni na 
posvěcené půdě hřbitovů, ale mají být beze všech obřadů 
zakopáni do země na místě, kde byli nalezeni, jen výjimečně 
byla jména těchto obětí zapsána do úmrtních matrik. 
Jednou z mála známých obětí od Chlumce nad Cidlinou 
je dobřenický rodák a soused Matěj Finěk Budínský, který 
hospodařil na chalupnické usedlosti nacházející se v mís-
tech dnešního domu čp. 80 (naproti obecnímu úřadu).  
U Chlumce nad Cidlinou přišel o život v 55 letech  
a v Dobřenicích po něm zůstala vdova se třemi dětmi. 
U příležitosti 250. výročí povstání z roku 1775 se rozhodlo 
vedení obce připomenout dobřenickou oběť střetu sedláků 
s vojskem u Chlumce nad Cidlinou pamětní deskou, která 
bude v roce 2025 slavnostně odhalena na budově obecního 
úřadu. 

Vlastimil Málek ml.

SPOLEČENSKÉ AKCE 

„SEDLÁCI U CHLUMCE“  
A MATĚJ FINĚK BUDÍNSKÝ Z DOBŘENIC
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Začalo to setkáním naší paní knihovnice se seniorkami, 
které iniciovala paní Eva Kovářová, sociální pracovnice  
a case manager Mikroregionu urbanická brázda. V pro- 
sinci jsme začaly skupinové cvičení na židlích pro seniory  
v zasedací místnosti obecního úřadu. Protože se 
prvních šest cvičení líbilo, cvičení pokračuje pod pa-
tronací MAS Hradecký venkov. Cvičení vede od-
borná lektorka paní Monika Kocáb Karpíšková. 
Cvičení na židli prospívá zdraví srdce, posílení svalů, 
zvýšení pružnosti a rovnováhy a snížení rizika pádů. 
Pravidelné cvičení také zlepšuje psychickou pohodu  
a poskytuje i sociální interakci, a tím pomáhá proti pocitům 
osamělosti a izolace. Cvičení se setkalo s ohlasem a pravi-
delně se ho každé pondělní odpoledne zúčastňuje 12 až 
15 seniorek, přivítáme i muže. Tento typ cvičení je ideální 
pro osoby, které mají omezenou pohyblivost nebo začínají  
cvičit po delší pauze. Seniorkám/seniorům, které/kteří se 
cvičení dosud neúčastnily/i, doporučujeme si cvičení na 
židlích v pondělí od 13,00 hod. pod odborným vedením vy- 
zkoušet. 

Libuše Šimáková 

NOVÝ ZPŮSOB CVIČENÍ 
–ŽIDLE JAKO FITNESS NÁSTROJ

Vzhledem k tomu, že se cvičení na židlích setkalo s klad-
nou odezvou dobřenických seniorek, rozhodli jsme se  
zorganizovat se stejnou lektorkou i funkční cvičení dětí, 
dívek a chlapců, a dále funkční cvičení pro ženy. Během 
prvního setkání, kterého se zúčastnilo 22 žen a 3 děti, doš-
lo k rozdělení cvičících na dvě skupiny. Při rozdělení se  
přihlíželo ke zkušenosti s cvičením a k úrovni fyzické 
kondice. První cvičení se setkalo s kladnou odezvou. 

Věříme, že se i počet zájemců o cvičení ze strany dětí, dívek 
a chlapců zvýší. Důvodem malého počtu zúčastněných mo-
hly být i zájmové kroužky dětí probíhající během školního 
roku. Plánujeme proto cvičení zahájit v září se začátkem 
školního roku, tak aby předem stanovený termín cvičení 
vyhovoval co největšímu počtu dětí, dívek a chlapců.  

Libuše Šimáková

Vlastníci nemovitostí, s nimiž byla uzavřena smlouva o od-
vádění odpadních vod do roku 2014, obdrží do schránky 
aktualizované smlouvy o odvádění odpadních vod. Povin-
nost obce (jako vlastníka kanalizace) aktualizovat smlou-
vy vyplývá za zákona č. 274/2001 o vodovodech a kana- 
lizacích, ve znění pozdějších předpisů. Doplněné smlou-
vy o počet skutečně bydlících v nemovitosti (bez ohledu 
na to, zda jsou k trvalému pobytu přihlášeni jinde) a po-
depsané všemi vlastníky, pak vlastníci předají (zašlou 

poštou) na obecní úřad. Povinnost uvádět skutečný počet 
bydlících vyplývá z § 8 odst. 18 výše uvedeného zákona. 
Po podepsání smlouvy starostou obce bude smlouva vlast-
níkům opět doručena do schránky, popř. zaslána na jimi 
uvedenou adresu. Uzavření novelizované smlouvy nemá 
vliv na povinnost vlastníka připojené nemovitosti na kana- 
lizaci na platbu stočného, která je pro tento rok stanovena   
1188 Kč za osobu bydlící v nemovitosti.  

Libuše Šimáková

FUNKČNÍ CVIČENÍ DĚTÍ, DÍVEK A CHLAPCŮ, 
FUNKČNÍ CVIČENÍ ŽEN

AKTUALIZACE STÁVAJÍCÍCH SMLUV  
O ODVÁDĚNÍ ODPADNÍCH VOD 
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AFK Dobřenice je fotbalový klub registrovaný Fotbalovou 
asociací České republiky. Díky této registraci se klub může 
účastnit oficiálních fotbalových soutěží v České republice. 
Klub má v současné době tři družstva, a to družstvo mužů, 
mladších žáků a mladší přípravky. Mladší žáci a mladší 
přípravka hraje v souklubí se Sokolem Rohoznice.  
Tým mužů hraje soutěž CK Votrok, 3. třídu. Kategorie 
mladší žáci zahrnuje děti ve věku přibližně 11–13 let a hraje 
soutěž na okresní úrovni SPORTFOTBAL OP. Cílem této 
soutěže je rozvíjet fotbalové dovednosti mladých hráčů 
a podporovat jejich sportovní růst. Mladší přípravka, 
v níž hrají děti v předškolním a mladším školním věku, se 
zúčastní soutěže BURDYCH OP. Tato věková kategorie je 
zaměřena na základní fotbalové dovednosti a radost ze hry. 
Nejen fotbalová utkání jednotlivých družstev, ale i tréninky 

mladších žáků a mladší přípravky se těší velké oblibě spor-
tovně založených obyvatel Dobřenic. Děti vedou zkušení  
a motivující trenéři, kteří jim dokážou předat základy fot-
balu a zároveň je inspirovat k aktivnímu pohybu. Fotbal 
učí děti spolupracovat, komunikovat a respektovat pravi- 
dla a pravidelné tréninky učí děti disciplíně a zodpověd-
nosti. V neposlední řadě sportovní aktivita, jako je fotbal, 
napomáhá k utváření sociálních vazeb, a také k budování 
pocitu sounáležitosti. 
Zahájení jarní části fotbalové sezóny je netrpělivě oče- 
káváno! Fotbalové zápasy všech věkových kategorií jsou 
v Dobřenicích společenskou událostí, která spojuje lidi. 

Jan Veselý

PRO PŘÍZNIVCE FOTBALU

Mladší přípravka

Mladší žáci

Muži A tým

V druhé polovině ledna jsme organizovali bruslení na 
zimním stadionu v Novém Bydžově. Vstupné na stadion 
bylo pro bruslaře a doprovod zdarma. Zájem o bruslení 
byl velký, a přestože si účastníci museli zajistit svou vlastní  
dopravu, dorazilo jich na zimní stadion více než 50. 
 

Libuše Šimáková

ZIMNÍ SPORTOVNÍ AKCE POD PATRONACÍ OBCE
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V období Velikonoc se uskuteční v pátek 18. 4. velikonoční 
pochod, pálení čarodějnic proběhne tradičně ve středu 
30. 4. na hřišti, ve čtvrtek 8. 5. budou děti v rybníce pod 
hřištěm závodit v chytání ryb, a v neděli 25. 5. odpoledne 
se v kostele sv. Klimenta uskuteční májový koncert, na 
kterém za doprovodu varhan vystoupí operní pěvkyně 
Mgr. Ema Hubáčková.  

Libuše Šimáková

NA CO SE MŮŽETE TĚŠIT

Dobřenický čtvrt(let)ník vydává Obec Dobřenice, 503 25 Dobřenice 10, IČ 00268721.
 Evidováno u Ministerstva kultury České republiky pod číslem MK ČR E 24703. Vychází čvrtletně a je připravován redakční radou ve složení: 

Libuše Šimáková, Tomáš Sýkora, Jan Veselý, Dáša Kolářová, Miluše Rambousková. 
Za všechny publikované články nesou odpovědnost pouze jejich autoři.

 Grafické zpracování a tisk: tiskárna Print 09 s.r.o.
Náklad 250 výtisků. Zdarma. Vyšlo v Dobřenicích 31. 3. 2025.

Z důvodů zamezení nekontrolovanému odkládání  
odpadů občany nebydlícími v naší obci do kontejne-
ru na velkoobjemový odpad umístěného vedle fotba- 
lového hřiště jsme vjezdová vrata na hřiště opatřili 
čidlem pro dálkové otvírání vrat. Příjezd ke kontejneru je  
možný pouze v době uvedené na informační tabuli  
vedle vrat. Vstup na pozemek hřiště za účelem odložení 
bioodpadu je možný bez omezení brankou o šířce 1,0 m 
umístěnou vpravo vedle vrat. 

Libuše Šimáková

REGULACE PŘÍJEZDU KE KONTEJNERU  
NA VELKOOBJEMOVÝ ODPAD

Jistě jste již slyšeli o možnosti vzdělávání seniorů, které 
jsme v souvislosti s projektem Komunitní sociální práce 
Mikroregionu urbanická brázda v loňském roce otevře-
li tři nová konzultační střediska ve Lhotě pod Libčany, 
Praskačce i v obci Syrovátka. I dobřenické seniorky pro-
jevily zájem o takové vzdělávání, a proto budeme chystat 
konzultační středisko i v Dobřenicích od října 2025. Ve 
spolupráci s Českou zemědělskou univerzitou v Praze 
nabízí na čtyřicet možných témat, ze kterých si můžete 
vybrat: architektura, historie Čech i Evropy, oděvní kul-
tura, malířství, příroda, zdraví apod. Témata jsou formou 
video přednášky a následuje společné doplňování otázek, 
na které jsme odpovědi slyšeli během přednášky. Každý si  

i doma může přednášku znovu poslechnout a vyplnit 
 samostatně otázky. Když je všechny odpoví, může po šesti 
semestrech být promován přímo na vysoké škole v Praze. 
Po každém absolvovaném semestru dostanete i Pamětní 
list. Setkáváme se jednou za dva týdny v jednom semes-
tru šestkrát. Od října do prosince a od února do dubna.  
Tedy již teď můžete popřemýšlet, jestli chcete přijít mezi 
nás a být tak součástí aktivních seniorů v krásné obci 
Dobřenice.  

Ing. Eva Kovářová
sociální pracovnice projektu MUB

tel.: 774 079 192

POZVÁNÍ NA VIRTUÁLNÍ UNIVERZITU  
TŘETÍHO VĚKU DO DOBŘENIC


